
Protokoll för styrelsemöte för Svenska HEMA-förbundet 2023-11-07

Närvarande via röstsamtal
Britt Sjöqvist
Jakob Hedbom
Konstancija Kisonaite
Mattias Andersson
Muhammad Dabo
Pontus Westerholm

1. Britt Sjöqvist förklarade mötet öppnat.

2. Till ordförande för mötet valdes Britt Sjöqvist.

3. Till sekreterare för mötet valdes Pontus Westerholm.

4. Till justerare för mötesprotokollet valdes Mattias Andersson och Konstancija
Kisonaite.

5. Dagordningen för mötet fastställdes.

6. Protokollet från föregående möte föredrogs av Britt Sjöqvist.

7. Frågor SM
MHFS har inkommit med frågor angående arrangerandet av SM

● Vad händer om det inte finns pengar när vapenfakturan kommer?
Arrangören anses av styrelsen inte behöva acceptera onödig ekonomisk risk vid köp
av vapen till SM. I första hand bör arrangerande föreningen fråga tillverkaren om
uppskov på fakturan. I andra hand kan förbundet hjälpa till att tillfälligt reglera
behovet av kapital.

● Vilka bidrag finns att söka?
Riskmitigering, eventbidrag och läkarbidrag finns att söka från förbundet. Bidrag som
går att söka från andra håll diskuterades också.

● Vem som står som arrangör?
Malmö Historiska Fäktskola står som arrangör. Svenska HEMA-förbundet bistår och
bör nämnas där det är lämpligt.

● Finns det tips på läkare?
Konstancija kontaktar än läkare i Skåne som kanske kan vara intresserad av att
ställa upp.

8. Bidragsansökan Lunds Kontrafäktare
Ekonomiskt bidrag till Drabant Cup beviljas för läkarkostnaden på 5 000 kronor.
Resten av ansökan avslås. Pontus Westerholm deltog inte i beslutet.



9. Bidrag Ferrum HEMA
Även om det gått drygt ett år sedan bildandet av klubben finner styrelsen att Ferrum
HEMA ska behandlas som en ny klubb vid beslutet. Ferrum HEMA beviljades bidrag
till inköp av låneutrustning upp till en kostnad av 10 000 kronor mot uppvisande av
kvitto.

10. Redovisning instruktörsträff SoB
Britt föredrog en rapport som inkommit om hur instruktörsträffen i Uppsala gått.
Styrelsen beslutade att hela kostnaden kommer att täckas mot uppvisande av kvitto.

11. Ekonomi
Jakob redovisade förbundets ekonomi för styrelsen.

12. Övriga frågor
a. Slutrapport SM Umeå
b. Info till banken

Jakob tar det.
c. Väskförbud

Britt kommer fråga Polisen om vad som gäller för tävlingar inom HEMA.

13. Datum för nästa möte
Datum för nästa möte kommer beslutas via messenger.

14. Britt Sjöqvist förklarade mötet avslutat.

…………………………………… ……………………………………

Ordförande Britt Sjöqvist Justerare Mattias Andersson

…………………………………… ……………………………………

Sekreterare Pontus Westerholm Justerare Konstancija Kisonaite

pontus.westerholm@gmail.com
Signature

mattias.andersson13@gmail.com
Free hand

konstancia.kisonaite@gmail.com


